
 
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 

(vragen ingevolge artikel 46 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de 
gemeenteraad van de gemeente Gennep) 

RG nr.:  

Datum: 12 april 2024 

Steller vragen: VVD Raadslid Mariëlla van den Bogaart 

Onderwerp:  Opnieuw dreiging komst 11 windmolens in het Reichswald? 
 
Tot verbazing van de VVD fractie lijkt het plan voor windmolens langs de Kartenspielerweg nieuw 
leven in geblazen. Een plan met enorme impact op inwoners uit onze gemeente en onze unieke 
groen-blauwe natuur waar we met z’n allen zo trots op zijn. Noodzaak dus om op te komen voor 
onze belangen!!! 
 
Afgelopen week werd de VVD fractie hierover geïnformeerd door onze liberale vrienden van de 
FDP in Kreis Kleve en inmiddels hebben wij ook kennisgenomen van het artikel verschenen in de 
Gelderlander op vrijdag 12 april 2024. Over de toekomst van het Reichswald liggen feitelijk twee 
uiteenlopende plannen op tafel van de Kreistag op 23 april aanstaande, namelijk enerzijds de vraag 
of het Reichswald in aanmerking moet komen als Duits Nationaal Park en anderzijds het plan om 
torenhoge windturbines op de stuwwal te plaatsen.  
Wat de VVD betreft is geen twijfel mogelijk: windturbines in een natuurgebied, pal naast het Natura 
2000-gebied Sint Jansberg en in de achtertuin van duizenden bewoners van het grensgebied, 
waren, zijn en blijven onacceptabel!!! 
 
Als VVD fracties in de gemeenten Berg en Dal, Gennep en Mook en Middelaar roepen we onze 
gemeentes op tot actie. Afgelopen donderdag heeft onze partijgenoot in Berg en Dal al aandacht 
gevraagd voor dit onheilspellende nieuws, in de gemeenteraad van Gennep vragen wij er 
aanstaande maandagavond aandacht voor en in de gemeenteraad van Mook en Middelaar doen wij 
dat aanstaande woensdag tijdens de raadsvergadering. 
 
Onze vragen zijn: 
 

De VVD fractie verzoekt het college van burgemeester en wethouders de volgende vragen te 
beantwoorden:  

1) Is het college ervan op de hoogte dat naast het vraagstuk van een Nationaal Park ook de 

discussie rondom windturbines langs de Kartenspielerweg weer op tafel ligt? 

2) Welke stappen onderneemt het college om komst van de windturbines te voorkomen? 

3) Is het college met de VVD eens dat het Reichswald gekoesterd moet worden als natuurgebied 

om zodoende de binding met onze omliggende natuurgebieden te waarborgen? 

4) Is het college bereid om in gesprek te gaan met de Kreis Kleve over de aanwijzing van het 

Reichswald als Nationaal Park? 
 

Ondertekening en naam 
 
Mariëlla van den Bogaart 
Raadslid VVD Gennep 
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